
 

 

ACTA DE LA REUNIÓ DE LA COMISSIÓ PERMANENT DEL CONSELL DE POBLE 

Identificació de la sessió:  
 
Data: 5 de maig de 2016 
Inici:  21 h 
Fi: 22 h 
Lloc : Unió Batllorienca 
Caràcter de la sessió: ordinari 
 
Assistents: 
 
Presidenta :  M. Helena Lagarda Planas 
  

Carme Luis Puig  particular 
Jordi Gómez Barrero  particular 
Joaquim Pagès Oliver  particular 
Dídac Heredia Heredia  particular 
Lluís Prat Pineda  Club Esportiu La Batllòria 
Berta Martín Garcia  particular 
Rosa Forné Geli  patronat de la gent gran 
Joan Ridorsa Juhé   “ “ 
 

 
Secretària: Àngels Berenguer Puig 
 
Han excusat l’assistència el Sr. Jordi Comajuan, el Sr. Jofre Jovellar i la Sra. Anaïs Medina  
 
Ordre del dia: 
 

1. Aprovació de l’acta de la sessió anterior 
2. Informació de la presidenta 
3. Enquesta de participació ciutadana 
4. Torn obert de paraula 

 
 
Desenvolupament de la sessió: 
 
La senyora presidenta del Consell de Poble de La Batllòria obre la sessió a les 21:00 h. 
 
 
1. Aprovació de l’acta de la sessió anterior 
La Sra. presidenta pregunta als membres del Consell si han rebut i llegit l’esborrany de l’acta 
del dia 3 de març de 2016 i si han de fer alguna observació. 

En no formular-se cap objecció, per unanimitat dels membres presents, s'acorda l’aprovació de 
la referida acta. 

2. Informació de la presidenta 
 
La Sra. presidenta comenta que ja s’està arreglant el problema que hi havia amb el reg de 
l’aigua a la zona d’INACSA. Ja s’ha col·locat la barana del cementiri i el cartell d’entrada al 
municipi torna ha estar posat.    
 



 

 

Intervé el Sr. Ridorsa per dir que els cartells de Les Llobateres encara no s’han tornar a 
col·locar i tampoc la barana de fusta que hi havia. Tot seguit, pregunta de qui és el camí que va 
arran d’autopista, perquè està molt malmès i li convindria un arranjament.  
 
La Sra. Forné comenta que els forats de la Ctra. Nova encara no s’han vingut a tapar. 
 
La Sra. presidenta comenta que l’àrea de Territori ja ho té anotat com a tasca pendent. Ho 
vindran a arreglar tan aviat com sigui possible. 
 
El Sr. Gómez comenta que el parc infantil que hi ha davant la Roca Umbert està ple d’herbes, li 
caldria una neteja. 
 
Es comenta que hi ha una percepció generalitzada de manca de neteja als carrers del poble. 
 
També s’esmenta la possibilitat de donar alguna utilitat a la zona del costat de la Xemeneia, 
potser algun sorral per la canalla, un pipican o bé asfaltar-ho i posar-hi algun banc. 
 
La Sra. presidenta comenta que es va fer una reunió amb pares del futbol, en què hi havia 
l’alcalde, el regidor d’Esports i ella mateixa, en la qual es va adoptar el compromís de tirar 
endavant la construcció del camp de futbol aquest mateix any. 
 
En el darrer Informatiu municipal hi consten les 3 grans inversions que es faran a La Batllòria: 
el camp de futbol, la pista coberta i l’arranjament del cementiri, tot i que som conscients que el 
Camp de futbol és el més prioritari. 
 
També explica que ja es poden fer casaments a La Batllòria. Es poden fer a la Unió 
Batllorienca o a Can Bruguera si el local és prou ampli i adequat. Per això, es proposa visitar 
l’equipament de Can Bruguera per veure l’espai disponible i si és un lloc idoni per la celebració 
de casaments.  
 
 
3. Enquesta de participació ciutadana 
 
La Sra. presidenta pregunta si algú ja té pensada alguna pregunta per començar a elaborar 
l’enquesta. 
 
Atès que encara no s’ha pogut treballar aquest tema, es proposa tornar-ne a parlar en la 
propera sessió de la Permanent i acordar llavors quines preguntes es faran i com es repartirà i 
recollirà l’enquesta. Es pot donar la opció de lliurar-la per Internet o físicament en algun 
equipament municipal.   
 
 
4. Torn obert de paraula 
 
El Sr. Gómez comenta que hi ha una evident manca de neteja a les voreres de Royal Park, 
estan plenes d’herbes i, a més, no s’ha completat la neteja de la franja de protecció 
contraincendis; només hi ha feta la part de la urbanització que pertany a Gualba –diu-. 
 



 

 

També comenta que la porta del local social està mal tancada. S’hi van haver de posar unes 
brides per poder-la deixar més ben tancada i evitar que hi puguin entrar. 
 
La Sra. presidenta comenta que el Mossèn ha fet un apropament als joves que es reuneixen 
habitualment a l’entorn de La Parròquia i els ha ofert el garatge per poder-hi fer activitats, un 
taller, etc. Sembla ser que té previst demanar la col·laboració de Càritas per intentar recuperar 
aquest jovent i donar-los alguna ocupació. 
 
Des de l’Ajuntament ja s’està fent un treball amb aquests joves, s’organitzen tallers i el proper 
dia 13 hi ha convocada una reunió tècnica amb l’Ajuntament de Riells per coordinar actuacions 
en aquest sentit. 
 
Pel que fa el tema del transport públic que va sorgir en alguna reunió anterior, actualment 
s’està fent un estudi per mirar l’evolució del servei i revisar el recorregut. Quan tinguem més 
informació la traslladarem. 
 
La Sra. Martín pregunta si es pot fer alguna sonometria als habitatges que donen a la C35, 
perquè el soroll és molt molest en determinades hores del dia. 
 

***** 

Atès que no hi ha més assumptes a tractar, s’aixeca la sessió a les 22 hores i s’estén la 
present acta amb el vistiplau de la senyora presidenta. 

 
La secretària de la sessió    Vist-i-plau 
Àngels Berenguer Puig     La presidenta del Consell de Poble 
       M. Helena Lagarda Planas 


